
RM.0052-3/06
Protokół Nr III/06

z obrad III sesji Rady Miejskiej w Koronowie
odbytej w dniu 28 grudnia 2006 roku
w sali sesyjnej w Urzędzie Miejskim

w Koronowie przy ul. Farnej 24

Sesję  otworzył  i  przewodniczył  jej  obradom  Grzegorz  Myk 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie.

Zgodnie z § 36 Statutu Gminy Koronowo Przewodniczący Rady Grzegorz 
Myk  na  podstawie  listy  obecności  radnych  stwierdził  prawomocność 
obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Koronowie.

W sesji udział wzięło 20 radnych na ogólny stan 21 radnych. 
Nieobecny  radny  Maciej  Makowski,  który  usprawiedliwił  swoją 
nieobecność.

Protokolant sesji Adela Rojek.

W sesji udział wzięli również:

1. Pan Stanisław Gliszczyński - Burmistrz Koronowa.
2. Pani Aleksandra Szyszka - Skarbnik Gminy.
3. Pani Teresa Polus - Sekretarz Gminy.
4. Pani Barbara Piłat - Kierownik Wydziału RGG UM.
5. Pan Zbigniew Szalski - Z-ca Kierownika Wydziału IPR.
6. Pan Dariusz Grabas - Radca prawny UM.
7. Pan Ryszard Chrzanowski - Dyrektor ZGKiM w Koronowie.

Porządek obrad III sesji, przesłany radnym wraz z     materiałami na sesję:  

1. Otwarcie obrad III sesji Rady Miejskiej w Koronowie.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad III sesji.
3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad III sesji.
4. Przyjęcie protokołów z obrad I i II sesji Rady Miejskiej w Korono-

wie.
5. Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Koronowa  w  okresie 

między sesjami Rady.



6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o zło-
żonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach.

7. Składanie interpelacji.
8. Zapytania, wolne wnioski i informacje.
9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr 

XXXVIII/438/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy na 2006 rok.

10.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletnim 
Planie Inwestycyjnym Gminy Koronowo na lata 2006 - 2010.

11.Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Koronowie na 2007 rok.
12.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie na 2007 rok.
13.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planu 

pracy Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodar-
czego Rady Miejskiej w Koronowie na 2007 rok.

14.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planu 
pracy  Komisji  Przestrzegania  Prawa,  Ochrony  Środowiska, 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Miejskiej w Korono-
wie na 2007 rok. 

15.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planu 
pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w 
Koronowie na 2007 rok.

16.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planu 
pracy  Komisji  Zdrowia,  Spraw  Socjalnych  i  Pomocy  Społecznej 
Rady miejskiej w Koronowie na 2007 rok.

17.Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.
18.Zamknięcie obrad III sesji.

Ad. 1. Otwarcie obrad III sesji Rady Miejskiej w Koronowie.

Obrady III  sesji  Rady Miejskiej  w Koronowie otworzył  Przewodniczący 
Rady Grzegorz Myk. 
Przewodniczący Rady powitał wszystkich przybyłych na obrady sesji.

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad III sesji.

Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk 
stwierdził prawomocność obrad III sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
W sesji udział wzięło 20 radnych na ogólny stan 21 radnych. 
Nieobecny  Radny  Maciej  Makowski,  który  usprawiedliwił  swoją 
nieobecność. 
Radny  Sławomir  Marszelski  przybył  na  obrady  sesji  w  punkcie  7. 



porządku obrad.

Listę obecności radnych dołączono do protokołu z obrad sesji.

Ad. 3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad III sesji.

Nie zgłoszono wniosków w sprawie zmiany porządku obrad III sesji.

Przewodniczący Rady Grzegorz  Myk odczytał  porządek obrad III  sesji 
Rady Miejskiej w Koronowie.

Ad. 4. Przyjęcie protokołów z obrad I i II sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie.

Radni jednogłośnie 19 głosami „za” w głosowaniu przez podniesienie ręki 
przyjęli bez zmian i poprawek protokoły z obrad I i II sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie.

Ad.  5.  Sprawozdanie  Burmistrza  Koronowa  z  działalności  w 
okresie między sesjami Rady.

Sprawozdanie  ze  swojej  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  s2-
awił Burmistrz Koronowa Stanisław Gliszczyński.
Sprawozdanie na piśmie dołączono do niniejszego protokołu.

Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Korono-
wie  o złożonych  interpelacjach  i  udzielonych  na  nie  z2-
wiedziach.

Informację o złożonych interpelacjach radnych i udzielonych na nie  z2-
wiedziach złożył Przewodniczący Rady Grzegorz Myk.
Informację dołączono do protokołu z obrad sesji.

Ad. 7. Składanie interpelacji.

Interpelacji nie zgłoszono.

Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje.
Radny  Czesław  Januszewski –  Jadąc  na  sesję  miałem  przygotowany 
wniosek  w  sprawie  postawienia  wiaty  w  miejscowości  Buszkowo,  ale 
wiata  ta  już  stoi,  więc  w  imieniu  mieszkańców sołectwa  Buszkowo  i 



własnym dziękuję za jej postawienie.

Radny  Czesław  Januszewski  złożył  życzenia  noworoczne  wszystkim 
zebranym na sali obrad oraz mieszkańcom miasta i gminy Koronowo.

Radna Danuta Czarnotta:

1. Jak  daleko  są  posunięte  prace  mające  na  celu  założenie 
wodociągu do posesji na ul. Tucholskiej od numeru 26 do 41? 
Prace miały być wykonane w 2006 roku.

2. Są prowadzone inwestycje na ulicy Okrężnej. Pierwsze etapy 
są zakończone, bo pracowników nie widać, a stan ulicy od 
strony  Pomianowskiego  20  jest  fatalny,  chyba  można 
uporządkować  piach.  Tak  samo  fatalnie  wygląda  przy 
garażach  mając  utrudnioną  możliwość  korzystania  z  tych 
obiektów.

Radny Tomasz Poraziński – Proszę o wyjaśnienie sprawy koszy na śmieci. 
Mieszkańcy  wnioskują  o  postawienie  większej  ilości  koszy  na  ul. 
Ogrodowej oraz ul. Szosa Kotomierska.
Proszę o odpowiedź na piśmie.

Więcej zapytań, wniosków i informacji nie zgłoszono.

Ad.  9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr 
XXXVIII/438/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy na 2006 rok.

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję 
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała Nr III/22/06 zmieniająca Uchwałę Nr XXXVIII/438/05 Rady 
Miejskiej  w  Koronowie  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Gminy  na 
2006  rok  podjęta  została  jednogłośnie  20  głosami  „za”  w 
głosowaniu jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do niniej-
szego protokołu.



Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wielolet-
nim Planie Inwestycyjnym Gminy Koronowo na lata 2006 - 2010.

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proponuję nie czytać załącznika 
projektu uchwały.
W głosowaniu przez podniesienie ręki  wniosek przeszedł jednogłośnie 
20 głosami „za”.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję 
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała  Nr  III/23/06 w  sprawie  zmian  w  Wieloletnim  Planie  In-
westycyjnym Gminy Koronowo na lata 2006 - 2010 podjęta została 
jednogłośnie  20  głosami  „za”  w  głosowaniu  jawnym  imiennym 
radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do niniej-
szego protokołu.

Ad. 11. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Koronowie na 2007 
rok.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Każdy z radnych plan pracy Rady 
na 2007 rok otrzymał w materiałach na sesję. 
Wnoszę o nie czytanie tego planu.

Wniosek przeszedł jednogłośnie 20 głosami „za” w głosowaniu radnych 
przez podniesienie ręki.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy ktoś chciałby wnieść uwagi 
do planu pracy Rady?
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - Uwag nie wniesiono, zatem plan 
pracy Rady Miejskiej w Koronowie na 2007 rok uważam za przyjęty.

Ad.  12.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia 
planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Koronowie  na 
2007 rok.

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski.



Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proponuję nie czytać załącznika 
projektu uchwały.
W  głosowaniu  radnych  przez  podniesienie  ręki  wniosek  przeszedł 
jednogłośnie 20 głosami „za”.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy ktoś chciałby zabrać głos w 
sprawie tego projektu uchwały? 
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała Nr III/24/06 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie na 2007 rok podjęta została 
jednogłośnie  20  głosami  „za”  w  głosowaniu  jawnym  imiennym 
radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do niniej-
szego protokołu.

Ad.  13.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia 
planu  pracy  Komisji  Finansów,  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie na 2007 rok.

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Wnoszę o nie odczytywanie z2-
cznika projektu uchwały.
W głosowaniu przez podniesienie ręki  wniosek przeszedł jednogłośnie 
20 głosami „za”.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy ktoś chciałby wnieść jakieś 
uwagi? 
Brak uwag.

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała Nr III/25/06 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Finansów,  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego  Rady 
Miejskiej w Koronowie na 2007 rok podjęta została jednogłośnie 20 
głosami „za” w głosowaniu jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do niniej-
szego protokołu.



Ad.  14.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia 
planu  pracy Komisji  Przestrzegania  Prawa,  Ochrony Środowiska, 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Miejskiej w Korono-
wie na 2007 rok. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Wnoszę o nie odczytywanie z2-
cznika projektu uchwały.
W głosowaniu przez podniesienie ręki  wniosek przeszedł jednogłośnie 
20 głosami „za”.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała Nr III/26/06 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunal-
nej i Przestrzennej Rady Miejskiej w Koronowie na 2007 rok podjęta 
została jednogłośnie 20 głosami „za” w głosowaniu jawnym imien-
nym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do niniej-
szego protokołu.

Ad.  15.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia 
planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miej-
skiej w Koronowie na 2007 rok.

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proponuję nie czytać załącznika 
projektu uchwały.
W głosowaniu przez podniesienie ręki  wniosek przeszedł jednogłośnie 
20 głosami „za”.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy ktoś chciałby wnieść uwagi? 
Brak uwag.
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała Nr III/27/06 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie na 



2007  rok  podjęta  została  jednogłośnie  20  głosami  „za”  w 
głosowaniu jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do niniej-
szego protokołu.

Ad.  16.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia 
planu pracy Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Pomocy Społecz-
nej Rady miejskiej w Koronowie na 2007 rok.

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski.

Obrady sesji opuścił radny Tomasz Poraziński. Obecnych 19 radnych.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proponuję nie czytać załącznika 
projektu uchwały.
W głosowaniu przez podniesienie ręki  wniosek przeszedł jednogłośnie 
19 głosami „za”.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy ktoś chciałby wnieść uwagi? 
Brak uwag.

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. W głosowaniu nie brał udziału 
nieobecny radny Tomasz Poraziński.

Uchwała  III/28/06 w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji 
Zdrowia, Spraw Socjalnych i Pomocy Społecznej Rady miejskiej w 
Koronowie  na  2007  rok  podjęta  została  jednogłośnie  19  głosami 
„za” w głosowaniu jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do niniej-
szego protokołu.

Ad. 17. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.

Burmistrz Koronowa Stanisław Gliszczyński:

1. Jeżeli chodzi o interpelację, którą na poprzedniej sesji zgłosił Pan 
radny  Tomasz  Gordon,  to  chcę  dodatkowo  poinformować,  że 
wczoraj  wpłynęło  pismo  odnośnie  zmiany  właściciela  z2-
chomości, czyli są już czynione starania, aby przejąć te wszystkie 
działki,  które  wchodzą w obręb tego zadania.  Zatem są prowa-
dzone działania, żeby Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i  Au-
tostrad jak najszybciej tym problemem się zajęła i rozpoczęła się 
budowa.



2. Jeśli  chodzi  o  wiatę autobusową w Buszkowie,  to  chcę poinfor-
mować, że 22 grudnia 2006 roku ta wiata została postawiona, z2-
miast z tego, co wiem nie jest skończone zabrkowanie. Zaraz po 
nowym roku wiata zostanie oddana do użytku w całości.

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie 
Ryszard Chrzanowski:

Sprawa wodociągu na ul. Tucholskiej w Koronowie była w naszym planie 
realizacji Wieloletniego Planu Sieci Wodociągowej jako ostatnie zadanie 
na 2006 rok. Po perturbacjach związanych z zatwierdzeniem dokumen-
tacji w połowie miesiąca grudnia na Zespole w Starostwie Powiatowym 
ta dokumentacja została ostatecznie zatwierdzona. Oczekujemy na 14 
dniowy okres uprawomocnienia się. Termin ten upływa dzisiaj albo jutro. 
Także z  dniem 2 stycznia  2007 będzie  ważny.  Mamy zakupiony  cały 
materiał  na  tą  inwestycję  i  jeśli  warunki  pogodowe pozwolą  zaraz  w 
pierwszych dniach stycznia będzie ona realizowana. 

Z-ca Kierownika Wydziału Inwestycji, Planowania i Rozwoju Urzędu Miej-
skiego w Koronowie Zbigniew Szalski:

Odpowiadając  na  wniosek  dotyczący  drogi  przy  garażach  i  jej  stanu 
związanego z realizacją kanalizacji deszczowej chcę poinformować, że 
dzisiaj kończymy montaż piaskownika, który jest zlokalizowany głęboko 
na głębokości  7  metrów i  po zakończeniu  montażu tego piaskownika 
(będzie się to działo dzisiaj do godzin wieczornych) tę drogę w całości 
chcemy uporządkować. Znamy tę sytuację, bo informacje do nas i z2-
tania w tej sprawie na bieżąco napływają. Chcę powiedzieć, że staramy 
się na bieżąco utrzymywać stan tej drogi, żeby dojazd do tych garaży był 
przynajmniej od ulicy Okrężnej.
Reasumując, na pewno po nowym roku stan tej drogi przez wykonawcę 
tej inwestycji zostanie uporządkowany i dojazd do garaży będzie spraw-
ny.

Radna Danuta Czarnotta – Chodzi również o dojazd od ul. Pomianow-
skiego, który jest w złym stanie.
 
Z-ca Kierownika Wydziału Inwestycji, Planowania i Rozwoju Urzędu Miej-
skiego w Koronowie Zbigniew Szalski:

To  wszystko  będzie  porządkowane.  Wykonany  obecnie  odcinek 
kanalizacji deszczowej nie ma obecnie ujścia, bo włączenie w kolektor 
1000.  na  Osiedlu  Brzęczkowskiego  przy  bloku  nr  8  umożliwi  odpływ 



dopiero  z  odcinka  już  zrealizowanego,  a  więc  te  wszystkie  sprawy 
związane z uporządkowaniem nawierzchni dokonają się po włączeniu tej 
kanalizacji do kolektora  Ø 1000.
Tak jak wspomniałem droga będzie porządkowana zaraz po zakończeniu 
montowania tego piaskownika.

Burmistrz Koronowa Stanisław Gliszczyński

Dodam, że pewne procesy technologiczne wymagają tego, że najpierw 
musi być włączenie dopiero później można zająć się sprawą niwelacji 
terenu,  bo  może  być  jakaś  awaria  po  drodze,  którą  będzie  trzeba 
usunąć.
Przyjmuję to jako informację, spotkam się z wykonawcą i na ten temat 
będziemy rozmawiać, żeby to było jak najszybciej wykonane.
Warunki pogodowe na razie pozwalają na to, żeby prowadzić te prace 
ziemne. Musimy się jeszcze trochę pomęczyć.

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie 
Ryszard Chrzanowski:

Ulica Ogrodowa jest  długości  około 800 m. Pan radny Poraziński  ma 
słuszną  rację w ustawie o utrzymaniu porządku i czystości na terenie 
gminy w zabudowie jednorodzinnej kosze powinny stać co 200 m. Na ul. 
Ogrodowej  stoi  pięć koszy.  Trzy stoją w bliskim sąsiedztwie Zespołu 
Szkół Zawodowych w Koronowie i dwa na ciągu całej ulicy. Prawdą jest 
również, to, że te kosze metalowe często giną, często są przestawiane, 
bo właściciele chcą, by kosz stał przy posesji o np.  tej, a nie kawałek 
dalej.
Jeśli chodzi o ulicę Kotomierską, to na ciągu ul. Dworcowa – Kotomier-
ska te kosze stoją, aż do ul. Al. Wolności. Dalej koszy rzeczywiście nie 
ma. W miesiącu styczniu o ile wiem mamy spotkanie z zarządcami dróg, 
bo jest to taka kwestia sporna, kto ma te kosze opróżniać? Czy zarządca 
drogi, czy miasto? 
Na dzisiejszy stan prawny, to zarządca drogi powinien postawić kosze i 
je oczyszczać. 
Wspomniałem,  że  w  miesiącu  styczniu  ma  odbyć  się  spotkanie 
dotyczące uzgodnień, kto to ma rzeczywiście wykonywać. 
Burmistrz Koronowa Stanisław Gliszczyński

Przeprowadzę rozeznanie jak to wygląda i tak jak Pan radny prosił  z2-
wiedź otrzyma na piśmie w terminie 14 dni.



Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy wszyscy radni otrzymali z2-
wiedzi na wnioski i zapytania?

Nie zgłoszono uwag.

Ad. 18. Zamknięcie obrad III sesji.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  i  głosów  w  dyskusji  Przewodniczący 
Rady Grzegorz Myk zamknął obrady III sesji Rady Miejskiej w Koronowie.

Sesja trwała od godziny 8.30 do godziny 9.45.

Koronowo, dnia 8 stycznia 2007 roku

Protokół sporządziła
Adela Rojek
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